
Referat af bestyrelsesmøde den 20.11.2017 
Til stede er Mie, Thomas, Karl Åge, Annette og Simon 

•  Have 162
•  Lejeren af have 162 er blevet sat ud pga. manglende betaling af haveleje.
•  Der er rigtig mange ting i have 162. Bestyrelsen snakker om at spørge medlemmerne om hjælp, til at rydde 

grunden således den kan sælges. Med mindst mulig tab for foreningen.
•  Medlemmerne opfordres til at kigge i have 162, om der er nogen som de ønsker at have. I så fald må man frit 

tage for sig.
•  Ref af repræsentantskabsmøde
•  Thomas og Annette deltog i mødet og fik information fra de forskellige arbejdsgrupper.
•  Lejeforhøjelse
•  Vi venter med at tage stilling til efter budgettet er lavet og regnskabet for i år er lavet.
• Forberedelse til GF


